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Aika ke 21.5.2025 klo 14.00 

Paikka Kaupungintalo, Kankurinkatu 4-6, kokoushuone Kallio
Varsinaiset    Varat 

 

(x) Sami Matikainen Hyvinkään Invalidit ry, pj (x) Kirsi Vierimaa Hyvinkään Invalidit ry 

(x) Laine Titta, Hyvinkään Reumayhdistys ry,vara pj. () Chrons Aija, Hyvinkään Reumayhdistys ry 

(x) Niiranen Riitta, Hyvinkään Kuulo ry  () Väliviita-Jokirinne Salme, Hyvinkään Sydänyhdistys ry 

(x) Hirvonen Eila, Hyvinkään Muisti ry  () Ruotsalainen Riitta, Hyvinkään Muisti ry 

(x) Penttilä Jukka, Hyvinkään Näkövammaiset ry () Saikkonen Johanna, Hyvinkään seudun psoriaasisyhdistys ry 

(x) Turunen Irina, Hyvinkään Kehitysvammaisten Tuki ry () Karhunen Tuula, Hyvinkään Kehitysvammaisten Tuki ry 

() Rajala Inga-Lill, Hyvinkään Omaishoitajat ry (x) Rönkkö Aira, Hyvinkään Omaishoitajat ry

 

Kaupungin toimialojen edustajat 

() Karttunen Mirka, konsernipalvelut ja hallinto () Eeva- Maija Hyvärinen   

() Norrena Katarina, sivistystoimi  () Toikka Taivi 

() Kiuru Kimmo, tekniikka ja ympäristö  () Milla Virtanen 

 

Läsnäolo-oikeus/Muut kutsutut 

 

(x) Minna Kalmari, vammaisneuvoston sihteeri 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.05 

 

2. Läsnäolijoiden ja kokouksen päätösvaltaisuuden toteaminen 

Todettiin läsnäolijat ja päätösvaltaisuus. 

 

3. Esityslistan hyväksyminen  

Hyväksyttiin esityslista. 

 

4. Edellisen kokouksen 15.4.2025 pöytäkirjan hyväksyminen  

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 

 

5. Palautekeskustelua vammaisneuvoston toiminnasta kaudella 2021-2025 

Esteettömyys on ollut paljon esillä eri yhteyksissä.  

Vammaisasuminen ja -rakentaminen olisivat jatkossa huomiota vaativia aiheita. 

Saavutettavuus laajana käsitteenä ja tasa-arvo sekä yhdenvertaisuus kaikkinensa 

kaipaisivat enemmän huomiota.  

Vammaisneuvoston näkyvyyteen tulisi kiinnittää huomiota ja uuden neuvoston aluksi olisi 

hyvä järjestää kunnollinen perehdytys.  

Neuvostolla pitää olla vuosikello, ettei tärkeät kansalliset tai kansainväliset 

vammaistapahtumat mene ohi kiireen vuoksi.  

Verkkosivuja täytyy kehittää vaikkapa yhdessä kaupungin viestinnän kanssa.  

Vammaisten kuljetuspalveluiden haasteista on puhuttu paljon, vaikka asia onkin virallisesti 

Keusoten vastuulla. 

Jatkossa myös varajäsenet voivat osallistua kokouksiin (ilman kokouspalkkiota). 

 
6. Vammaisneuvoston asettaminen 2025-2029 

Sihteeri kertoi prosessin tämänhetkisen tilanteen. Ehdokkaita neuvoston jäseniksi on juuri ja juuri 

riittävä määrä. Kaikki ehdolla olleet taustatahot ovat esityksessä edustettuina. Ehdolla on myös ns. 

kokemusasiantuntijoita ilman virallista taustaorganisaatiota. Kaupunginhallitus tekee päätöksen 

jäsenistä kesäkuun kokouksessa ja uusi neuvosto kutsutaan koolle syksyllä.  

 

7. Keski-Uudenmaan hyvinvointialueen vammaisneuvoston terveiset, Jukka / Sami 

Vaikuttamistoimielimet - Keski-Uudenmaan hyvinvointialue 

Linkistä löytyy esityslistat ja pöytäkirjat.  Seuraava ja viimeinen kokous on 5.6.2025 

Järvenpäässä. 

 

https://www.keusote.fi/keusote/paatoksenteko/vaikuttamistoimielimet/
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8. Jäsenten osallistumiset seminaareihin, webinaareihin ja tapahtumiin 

Jukka Penttilä: 24.4. Keusote Vammaisneuvosto Kipinä. 

Kirsi Vierimaa: 23.4. K-U vammaisten ja pitkäaikaissairaiden teemaverkoston tapaaminen 

etänä, 7.5. HUSin tuki- ja liikuntaelinkirurgian (Tupla) asiakas- ja tutkimusraadin työpaja, 

10.5. Helppo liikkua -viikon tapahtuma (Invalidiliitto) Järvenpäässä, 13.5. Lapset, nuoret ja 

rasvamaksa, webinaari ja 15.5. Maksaterveys arjessa, webinaari   

Sami Matikainen: 24.4. Keusote Vammaisneuvosto Kipinä 

 

9. Muut asiat  

Väestöturvallisuusasia siirtyy myöhemmin käsiteltäväksi. 

VR:n esteettömyysasiantuntijan vierailu toteutetaan myöhemmin. 

 

10. Seuraava kokous 

Uusi neuvosto kokoontuu syksyllä. 

 

11. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 14.52 

 

 

 

 


